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Lokala förhandlingar om lönepåslagen på Scania.  
 

Både företaget och koncernfacket är överens att löneförhandlingarna görs gemensamt för 

alla Scaniaorter i Sverige. På telefonkonferens den 4 april bestämde klubbarna sina krav. 

Mer information om kraven kommer efter första förhandlingstillfället. Förhandlingarna 

kommer att startas inom kort. Eftersom verkstadsklubben i Oskarshamn inte har någon re-

presentant i förhandlingsdelegationen var man överens om att adjungera in klubbens ord-

förande Mikael Johansson i dessa löneförhandlingar.  
 

 

Nytt om Scania Resultatbonus 
 

Förändringar i SRB:s stadgar.  
Från december 2006 har stiftelsen rätt att äga både Scania a- och b-
aktier. Tidigare hade man bara rätt att äga Scania b-aktier. Även i fort-
sättning måste minst 50 % och max 75 % av värdet vara placerade i 
Scaniaaktier. Dock maximalt 10 % av det registrerade kapitalet i Scania 
AB. Resterande av stiftelsens tillgångar skall placeras i andra svenska 
aktier än Scania-aktier noterade på OMXS30-listan på Stockholmsbör-
sen eller på räntebärande konto eller statsskuldväxlar/obligationer ut-
givna av svenska staten. Stiftelsen har fått en utökade placeringsmöjlighet även i andra värdepapper, 
bl.a. i svenska bostadsobligationer och i Företagscertifikat. Riskspridningen är måttligt större än tidigare 
men ger troligen en bättre avkastning.   

Nya nivåer för SRB 2007. 
Efter möte i SMS, Scanias medbestämmandegrupp Sverige fastställdes samma beräkningsparametrar 
för SRB som för 2006. vilket betyder att utgångsläget för 2007 för produktiviteten är slutetnivån från 
2006, dock med en kalibrering för att återinföra Ferruform och InfoMates arbetade tid som också kom-
mer att ingå i SRB. Målet i Direkt run är för 2007 samma som 2:a halvåret 2006. dvs 75 – 80 – 85 %.  I 
Kvalitetsdelen, ”rätt från mig” finns samma fyra beräkningsområden kvar dock med nya mål.  

Från Scaniafacken begärde man att de separata ”innertaken” för respektive parameter skulle tas bort, 
det är maximalt 7000 kr för vardera Direkt run och Kvalitén. Dessutom tyckte facken att höjningen av to-
taltaket (från 20500 till 21000) var blygsamt tilltaget. 

Problem vid utskiftningen! 
De flesta som begärde utskiftning av 2002 eller tidigare års bonusar har fått ut sina pengar. Men tyvärr 
blev det problem för ett mindre antal. En del av problemen berodde på felaktiga eller otydliga uppgifter i 
utskiftningssvaren. Man kan inte utesluta problem med postgången eller hanteringen av svaren i SE-
banken. De flesta som fick problem har dock fått hjälp. Men med tanke på att dessa utskiftningsproblem 
efterhand har vuxit kommer en översyn av rutinerna att göras till kommande år. Mer om detta i en sena-
re Hyttbyggare.  

 



SAMMANSTÄLLNING AV GRUPPSTYRELSER 2007 
 

En sammanställning av klubbstyrelsen med ansvarsområde 

kommer i en senare Hyttbyggare. Även den framtagna hand-

lingsplanen för 2007 kommer att presenteras.  
 

GRUPPSTYRELSE MC 

Ordförande Joakim Rylin 

Vice ordförande Stig Gustavsson 

Ledamöter Leine Johansson 

 Mikael Johansson 

 Stefan Ekström 

 Jenny Ilke Hjelm 

 Per Knutsson 

 Tobias Erlandsson 

 Laila Rudvall 

 Berit Blomqvist 

 

GRUPPSTYRELSE PRESS & KAROSS 

Ordförande Kenneth Lundahl 

Vice ordförande Stefan Pettersson 

Ledamöter Ronnie Appelkvist 

 Lis Erixon 

 Karl-Henry Andersson 

 Juoko Eskola 

 Mattias Pettersson 

 Niklas Kjellander 

 Alve Persson 

 Anders Lindberg 

 Joakim Sternersson 

 

GRUPPSTYRELSE MÅLERI 

Ordförande Jörgen Palmér 

Vice ordförande Gunilla Liebgott 

Ledamöter Alma Tica 

 Susanne Pettersson 

 

GRUPPSTYRELSE DYNAMATE 

Ordförande  Tormod Nesset 

Vice ordförande Sandy Bengtsson 

Ledamöter Mikael Karlsson 

 Sverker Ivarsson 

 Håkan Nilsson 

 Ulf Elgelöf 

 Roland Blixt 

 Pierre Haglén 

 Volker Kletsch 

 

GRUPPSTYRELSE INTRALOG 

Ordförande (Vakant) 

Vice ordförande Ulf Aldebert 

Ledamot Ingrid Ahlund 

 Batic Refic 

 

  

Kommentar: Det fattas fortfarande en gruppordförande för DynaMate Intralog, platsen är vakant. 

Sedan informationsmötet i början på mars har det inte kommit något förslag på tänkbar kandidat. 

Klubbstyrelsen uppmanar medlemmarna på företaget att engagera sig i frågan. Ta gärna kontakt 

med Tormod tel 65534. Björn 65236 eller Mikael 65198 om ni har förslag eller vill diskutera frågan.  

 

 
 

Skrivelsen om a-kassan till IF Metallförbundet 
Den inlämnade skrivelsen om förslaget att kunna lämna a-kassan och samtidigt kunna vara 

kvar som medlem i förbundet behandlades inte på avdelningens årsmöte. Klubbstyrelsens 

uppfattning är att skrivelser som är ställda till årsmötet ska behandlas på mötet, det ska 

alltså finnas en möjlighet att ta ställning för och emot innehållet i skrivelsen. Där har tydli-

gen IF Metallavdelningens styrelse en annan uppfattning. Vi kan bara beklaga att det är så. 
 

 

 

 

*************************************************************** 
Ansvarig utgivare:   

Mikael Johansson     tel 65198 

Hyttbyggarkommittén:   

Björn Klingstedt       tel 65236 

Mattias Johansson     tel 65609 

Informationsbladet beräknas komma ut en gång var 14:e dag. Den är öppen för insän-

dare och debatt för alla medlemmar.  Vi hjälper också de medlemmar som behöver 

hjälp med något skrivande i informationsbladet. Material kan lämnas in eller skickas 

till klubbexpeditionen, dock får inget material lämnas in anonymt, däremot kan man 

skriva under signatur. 

 


